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Referat generalforsamling 2020 afholdt 15. juni 2021 

Fremmødte: 

Der var 30 fremmødte incl. bestyrelsen 

1.Valg af dirigent 

Torben Jakobsen blev valgt. 

Han kunne fortælle at generalforsamlingen var lovlig varslet via opslag på Facebook den 8. maj 

2021 og at det også har kørt på Vrånets infoskærm for Vrå og omegn. 

. Han bemærkede dog at der ikke sidste år blev afholdt generalforsamling pga. corona-nedlukning; 

det var blevet forsøgt både i marts og september måned, men begge blev aflyst. I år var det heller 

ikke muligt at afholde generalforsamlingen i marts måned, som det er nævnt i vedtægterne at den 

skal. Det må konstateres at der er en saglig grund til at det ikke kunne overholdes (force majeure). 

Der var ingen kommentarer hertil. 

2.Formanden aflægger beretning 

Formand Arne Larsen-Ledet aflagde beretning for året. Han startede med at læse beretningen op 
fra sidste år og derefter den nye. 
Der var ingen kommentarer hertil. 
Beretningen blev godkendt. 
 

3.Kassereren fremlægger regnskaber 

Kasserer Kirsten Thomsen fremlagde årets regnskaber vedr. hhv. Vrå Beboer- og Erhvervsforening 
og Lunden. Hun kunne endvidere nævne at sidste års regnskabstal også kunne ses i regnskaberne. 
Der var ingen kommentarer hertil. 
Regnskaberne blev godkendt. 
 

4.Kontingent for indeværende år fastsættes 

Det var fra bestyrelsens side indstillet til at nuværende kontingentsatser skulle bibeholdes. Dvs. 
125 kr. for privat medlemskab og 1.000 kr. + moms for erhverv. 
Ingen kommentarer hertil. 
Kontingenternes størrelse blev godkendt.  
 

5.Behandling af indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag 
 
 
 
 



 
 

6.Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 

På valg fra bestyrelsen var Kirsten Thomsen, Niels Henrik Nielsen, Ivan Larsen og Finn Henriksen. 
Alle fire var villige til at blive genopstillet. De blev alle valgt uden modkandidater. 
Som suppleanter var Ejvind Nørgaard og Kaj Hyldgaard Olsen på valg. De var begge villige til at 
genopstille og blev valgt uden modkandidater. Ejvind 1. suppleant og Kaj 2. suppleant. 
 

7.Valg af 2 revisorer og 1 suppleant 

Som revisorer var Holger Mikkelsen og Thomas Houen på valg. De var begge villige til at 
genopstille og blev valgt uden modkandidater. 
Det samme gjaldt Svend Christensen, der var suppleant, han blev også valgt uden modkandidat.  
 

8.Eventuelt 

Der var følgende kommentarer under eventuelt: 
Lea Thume ville gerne vide, hvem man kunne henvende sig til vedr. Vrå Marked.  
Erik Rasmussen svarede at det er ham, hun kan henvende sig til. 
Arne Larsen-Ledet tilføjede at markedet i år bliver anderledes og at det strækker sig over flere 
timer end normalt. I år er der mange flere tiltag, bl.a. med masser af musik. 
Lene, Petit spurgte efter om vi i foreningen havde mulighed for at gøre noget ved det klientel der 
sad under pavillonen ved Brugsen. 
Arne Larsen-Ledet kunne fortælle at det ikke er muligt da den ejes af en privat. Så længe der ikke 
kommer anmeldelser om f.eks. støj og uro kunne politiet heller ikke gøre noget. Uanset vil det 
være en politisag og ikke en sag for foreningen. 
 
Generalforsamlingen slut 
 
 

 

 


